
Na temelju članka 35.b. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (Narodne novine broj 

33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 137/15, 123/17, 98/19, 144/20), 

načelnik Općine Vidovec Bruno Hranić na ____ sjednici Općinskog vijeća Općine Vidovec održanoj dana 

____ 2024. godine  podnosi  

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O RADU OPĆINSKOG NAČELNIKA  

ZA RAZDOBLJE OD 01.07. DO 31.12.2023. GODINE 

  

UVOD 

U razdoblju od 01.07.2023. do 31.12.2023. godine obavljao sam sve izvršne poslove koji su mu 

povjereni zakonom, a posebice:  

- utvrđivanje prijedloga općih akata, 

- izvršavanje prijedloga  i osiguravanje izvršavanja općih i drugih akata Općinskog vijeća, 

- usmjeravanje djelovanja Jedinstvenog upravnog odjela Općine u obavljanju poslova iz 

samoupravnog djelokruga te nadziranje rada, 

- upravljanje nekretninama i pokretninama u vlasništvu Općine kao i njezinim prihodima i 

rashodima, u skladu sa zakonom i statutom, 

- donošenje odluka o investicijama,  

- donošenje odluka o izradi projekata i prijavljivanje istih odgovarajućim izvorima financiranja, 

- briga o sustavu zaštite i spašavanja, 

- održavanje suradnje s drugim jedinicama lokalne samouprave, 

- obavljanje i drugih poslova utvrđenih statutom i Zakonom. 

Stručnu pripremu materijala za potrebe donošenja odluka od strane načelnika obavljao je 

Jedinstveni upravni odjel Općine Vidovec. 

AKTIVNOSTI  

Godinu smo nastavili s peticom za transparentnost proračuna za potpune, točne, pravovremene i 

razumljive informacije o proračunu i prikupljanju i trošenju javnog novca.  

Nastavili smo s provedbom projekta „One Sun Connecting North and South“ u okviru kojeg se 

krenulo s radovima postavljanja, odnosno izgradnje  fotonaponske elektrane ukupne snage 5,4 

kWp na zgradi Dječjeg vrtića Škrinjica.  

Nastavili smo s radovima na rekonstrukciji vinogradarske kuće u Tužnom za koje su nam, uz ranije 

odobrena bespovratna sredstva Ministarstva regionalnoga razvoja i EU fondova u iznosu 

53.089,12 € (43%), odobrena i dodatna sredstva iz istog  ministarstva u iznosu 30.000,00 €. 

Ukupna vrijednost svih ugovorenih radova s PDV-om iznosi 122.383,88 €, a sveukupno 

sufinanciranje Ministarstva regionalnoga razvoja i EU fondova, s dodatno odobrenim sredstvima, 

iznosi 68 %.    



Nastavili smo i s radovima na rekonstrukciji ŠDC Nedeljanec ukupne vrijednosti 1.075.567,52 € 

za koji smo, osim dobivenih bespovratnih sredstava iz Europskog poljoprivrednog fonda za ruralni 

razvoj 926.966,49 € (86%), osigurali i dodatnih 41.044,27 € (4%) iz Ministarstva regionalnoga 

razvoja i fondova Europske unije temeljem prijave na otvoreni javni poziv početkom godine. U 

ovom projektu smo napravili uspješnu financijsku konstrukciju prema kojoj naše vlastito 

sufinanciranje iznosi 107.556,76 € (10%). 

Javili smo se i na natječaj Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine te smo 

nakon odobrenja prijave kupili potrebnu komunalnu opremu:  profesionalnu kosilicu Rider, 

motornu pilu Stihl, motorni trimer Stihl, čistač podova Stihl te prikolicu Nordica koji će uvelike 

doprinijeli poboljšanju kvalitete komunalne usluge na području cijele općine, a najviše u uređenju 

javnih površina. Nabava komunalne opreme iznosila je 11.309,05 €, a Ministarstvo prostornog 

uređenja, graditeljstva i državne imovine sufinanciralo je nabavu iste u iznosu 4.523,62 € ( 40 %). 

U srpnju sam potpisao  Ugovor o javnoj nabavi radova za rekonstrukciju parka uz općinsku zgradu 

u Vidovcu s izvođačem Vodogradnja d.o.o. Ukupna vrijednost svih ugovorenih radova s porezom 

na dodanu vrijednost iznosi 121.069,93 €. Projekt rekonstrukcije parka također se sufinancira 

sredstvima Europske unije temeljem natječaja za podmjeru 7.4 „Ulaganja u pokretanje, 

poboljšanje  ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno 

vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“,  kojeg je raspisao LAG Sjeverozapad. 

Administrativnom provjerom Agencije za plaćanje u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju 

kao nadležnog tijela, naš zahtjev ocijenjen je pozitivnim i prihvatljivim za sufinanciranje 

bespovratnim sredstvima Europske unije čime je ostvaren intenzitet potpore u visini od 38.724,15 

€ ( 32 %). Projektom je planirana rekonstrukcija parka s pješačkim stazama, fontanom za pitku 

vodu te novim biljem i urbanom opremom uključujući klupe, koševe za otpad, a postavit će se i 

sprave za fitness na otvorenom. Cilj provedbe ovog projekta je stvoriti ugodno mjesto na 

otvorenom za provođenje slobodnog vremena mještana općine. I ovaj projekt smo također prijavili 

na javni poziv Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova Europske unije za dodatno 

sufinanciranje europskih projekata te nam je isto odobreno, a za dodjelu sredstava potrebna nam 

je Odluka Agencije za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju koju očekujemo 

početkom 2024. godine. Radovi su započeli u rujnu i dobro napreduju. 

Početkom rujna potpisao sam Ugovor za dogradnju postojećeg dječjeg vrtića s izvođačem GIT-

Varaždin d.o.o. Za dogradnju dječjeg vrtića smo u srpnju prošle godine podnijeli  zahtjev u okviru 

Poziva za dodjelu bespovratnih sredstava NPOO.C3.1. R1.I1.01 Izgradnja, dogradnja, 

rekonstrukcija i opremanje predškolskih ustanova, prvi Poziv, a u ožujku ove godine s 

Ministarstvom znanosti i obrazovanja i Središnjom agencijom za financiranje i ugovaranje 

programa i projekata Europske unije sam potpisao  ugovor za dogradnju postojećeg dječjeg vrtića. 

Dogradnjom vrtića dobit ćemo 2 nova boravka za jasličku skupinu i vrtićku skupinu te smještaj za 

četrdesetak djece. Ukupna cijena svih ugovorenih radova za dogradnju vrtića  iznosi 418.288,65 

€. Projekt će se financirati  iz Mehanizma za oporavak i otpornost, a nama kao korisniku dodijelit 

će se bespovratna sredstva u iznosu 324.905,43 € što je ujedno i najviši mogući iznos 

sufinanciranja. Radovi su također već započeli i dobro napreduju. 



Nastavili smo s radom na  2. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vidovec te 

organizirali ponovnu javnu raspravu za mještane i ostale zainteresirane subjekte. 

Pomogli smo Župi sv. Vida i Župi sv. Margarete Djevice Mučenice u prijavi na natječaj 

Ministarstva kulture i medija RH za 2024. godinu, a također smo podržali i inicijative naših udruga. 

Podržali smo Udrugu umirovljenika da se pridruži inicijativi "PingPongParkinson" koja okuplja 

oboljele od Parkinsonove bolesti i pruža im mogućnost igranja stolnog tenisa kao terapijskog 

vježbanja. U znak podrške smo osigurali stol za stolni tenis.  

Financirali smo održavanje predstave „DISLIKE“ na temu prevencije vršnjačkog nasilja i nasilja 

na internetu za stotinjak učenika sedmih i osmih razreda koji pohađaju OŠ Vidovec, OŠ Tužno i 

PŠ Črešnjevo te prijevoz autobusom učenika iz OŠ Tužno. Predstava je inicirana od strane 

Policijske uprave Varaždinske u sklopu prevencijskih aktivnosti u 2023. godini, a ista je 

financirana sredstvima Općine Vidovec i Općine Beretinec sukladno broju učenika s njihovog 

područja.  

Financijski smo podržali organizaciju međunarodnog stolnoteniskog turnira „Central European 

Superlegaue" koji se u studenom odvijao u  sportskoj dvorani Osnovne škole Vidovec. Na turniru 

su se uz ekipu iz Varaždina natjecale ekipe U23 reprezentacija Republike Austrije, U 23 

reprezentacija Češke Republike i slovački klub Vydrany, a općina je pomogla organizaciju 

međunarodnog turnira s donacijom u iznosu 1.250,00 €. 

Maksimalno smo se uključili u organizaciju naše najveće kulturno-gospodarske manifestacije 

Zeljarijada i pomogli organizatoru KUD-u Vidovec osnivanjem Organizacijskog odbora i 

pokrićem određenog dijela troškova. Iako je bilo malo članova u Organizacijskom odboru, 

uspješno smo organizirali Zeljarijadu jer su se svi članovi predano posvetili svojim zadacima.   

Odazvali smo se pozivu pobratimljene Općine Dornava (Republika Slovenija) i posjetili ih. Na 

službenom putu izmijenjena su iskustva u području prijave i provedbe projekata, komunalne 

infrastrukture i komunalnih djelatnosti te administracije i računovodstva. Službeni susret dviju 

općina svojevrsni je nastavak projekta O&N2EU, programa Europa za građane iz 2015. godine, a 

čiji je cilj promicanje suradnje među državama članicama Europske unije i razmjena iskustva na 

području upravljanja jedinicama lokalne samouprave od trenutka pristupa Europskoj uniji do 

danas. U sklopu posjeta Općini Dornava, posjećen je Zavod za usposabljanje, delo in varstvo dr. 

Marijana Borštnarja čija je osnovna misija da kroz procese obrazovanja, osposobljavanja, 

zdravstvene njege i zaštite, medicinske rehabilitacije, psihološkog i socijalnog tretmana, 

zapošljavanja po posebnim uvjetima i kroz procese socijalne zaštite pridonosi cjelovitom razvoju 

osoba s umjerenim, težim  i teškim intelektualnim teškoćama te osoba s ozljedama glave, 

omogućavajući njihovu socijalnu uključenost u društvo i socijalnu sigurnost. Dio programa 

Zavoda sufinanciran je sredstvima Europskog socijalnog fonda.  

U drugoj polovici godine sudjelovao sam na nizu sastanka u ministarstvima i drugim javnim 

tijelima vezanim uz djelatnosti i aktivnosti naše Općine, a također sam i sam organizirao sastanke 

u našoj općini s predstavnicima jedinica lokalne i regionalne samouprave te direktorima javnih 

tijela. Tako su na moj poziv, našu općinu posjetili  Milan Rezo, direktor Hrvatskih voda VGO za 



Muru i gornju Dravu i Branko Perec, voditelj ispostave. Na sastanku smo raspravljali o 

investicijama Hrvatskih voda na području Općine Vidovec koje su u 2023. godini iznosile 181.383 

€. (Radi se o zahvatima na regulaciji vodotoka Plitvice na kojima je izvršeno čišćenje i 

produbljivanje kanala te je na nekim dijelovima podignuta obala. Nakon poplava koje su ove 

godine zadesile područje općine izvršena je hitna intervencija na potoku Črna Mlaka. Do kraja 

godine obavljeni su radovi na koritu potoka Tuža oblaganjem kamenom i podizanjem obale te 

čišćenje kanala potoka Tuža u naselju Krkanec). Nadalje, raspravljali smo i o radovima za 2024. 

godinu u kojoj je, osim redovnih radova na održavanju vodotoka na području Općine Vidovec, 

planirana izgradnja vodovodne mreže za Čemerni breg u naselju Tužno, a investicija  procijenjena 

na 265.450 € s PDV-om financirat će se sredstvima Hrvatskih voda. Nakon održanog sastanka 

obišli smo već odrađene radove te  most u naselju Krkanec čiju je rekonstrukciju financirala 

Općina Vidovec u iznosu 26.212,50 €. 

U suradnji s Koordincijskim odborom Općina Vidovec prijatelj djece učenici iz Osnovne škole 

Vidovec i Tužno posjetili su prostorije Općine. Učenicima sam predstavio rad Općine i njezin 

svakodnevni napredak, ispričao o povijesti Vidovca i zanimljivostima same Općine. Saslušao sam 

pitanja i potrebe učenika te odlučio udovoljiti zamolbi učenice Klare Levanić iz Osnovne škole 

Tužno da našoj osnovnoškolskoj djeci osiguramo besplatne jastuke za školske stolice kako bi im 

boravak u školi bio udobniji.  

Zajedno s predsjednicom Zajednice sportskih udruga Općine Vidovec organizirao sam prijem za 

sportaše s područja općine koji su u 2023. godini sa svojim ekipama ostvarili izvanredne svjetske, 

europske i državne rezultate. 

Ogromna financijska sredstva iz općinskog proračuna izdvojili smo za učenike i polaznike dječjih 

vrtića: za sufinanciranje radnih bilježnica, za besplatan prijevoz učenika osnovnih škola, za 

sufinanciranje prijevoza srednjoškolaca iz naselja Nedeljanec, za projekt produženog boravka u 

kojem u stalnom radnom odnosu imamo zaposlene četiri učiteljice čije se plaće financiraju iz 

općinskog proračuna, za stipendije, za boravak djece u vrtićima ili kod dadilja, za sufinanciranje 

pomoćnika u radu s djecom i dr. Važno je još napomenuti da smo zahvaljujući dobroj suradnji s 

Varaždinskom županijom, u područnoj školi Nedeljanec opremili novu školsku kuhinju u 

vrijednosti 20.600,00 € te da je uz zgradu područne škole izgrađena nova ograda u vrijednosti 

15.400,00 €. Sredstva za školsku kuhinju i ogradu izdvojena su iz županijskog proračuna. 

Nastavili smo podržavati rad naših poduzetnika, obrtnika i udruga te odgovarati na potrebe naših 

mještana koji su se našli u nepovoljnim životnim situacijama. Isplatili smo i božićnice za 243 

umirovljenika s područja općine čija mirovina nije veća od 330,00 € (ukupno isplaćeni iznos 

božićnica: 7.290,00 €).  Za naše najmlađe žitelje do 10. godina starosti osigurali smo slatke pakete 

povodom blagdana Svetog Nikole. 

 

 

 



 

Rad u Europskom Odboru regija  

Redovno sam sudjelovao na sastancima/sjednica Predsjedništva Europskog odbora regija, 

Plenarnim sjednicama, političkim sastancima EPP grupe, Predsjedništva EPP grupe,  ENVE i 

ECON Povjerenstva čiji sam član, ali i na sjednicama CIVEX, COTER i NAT Povjerenstva u 

kojima nisam član, ali zbog tema koje su od interesa za lokalnu sredinu  u RH tražio sam prisustvo 

na sjednicama. Redovito sam se odazivao sastancima članova hrvatske delegacije u Europskom 

oboru regija.  

ZAKLJUČAK 

Ovaj izvještaj predstavlja kratak pregled aktivnosti u drugom polugodištu 2023. godine. Tijekom 

izvještajnog razdoblja surađivao sam i sa susjednim Općinama i Gradovima, odazivao se na 

sastanke koje je organizirala Varaždinska županija i druge institucije, odazivao sam se na pozive 

drugih općina i gradova na proslave raznih prigoda, sudjelovao na godišnjim skupštinama udruga 

civilnog društva, te obavljao i druge aktivnosti sukladno Statutu i Zakonima.  

KLASA: 081-02/23-01/004 

URBROJ: 2186-10-02/1-24-02 

U Vidovcu, 22. ožujka 2024. 

Općinski načelnik 

                                                                                                                                   Bruno Hranić 


